
 zمصاحبه

 zخبر

 zاراک

کسی اشک هایم را ندید

ربیعی: حداقل 8 
تیم با هم رقابت 

می کنند

سوپرجام حال 
نساجی را گرفت

چهارشنبه  5 مرداد  1401  سال بیست و ششم  شماره 7090  

در آینه لیگ
11فوتبال ایران

کریــم اســامی مهاجــم تیــم فوتبــال نســاجی پــس از پایــان فصــل گذشــته 
مســابقات لیــگ بــا چنــد پیشــنهاد روبه رو شــد وهنوزهــم برخــی از تیم های 
لیگ برتری خواهان جذب این بازیکن هستند.اسامی همچنان با نساجی 
تمریــن می کنــد، ولــی ایــن بازیکن خواهان اصــاح مبلغ قراردادش اســت، 
ایــن در حالــی اســت کــه حمید مطهری ســرمربی نســاجی هم ازمســئولان 
باشــگاه درخواســت کــرده تا شــرایط را برای حفظ این بازیکــن فراهم کنند.

ایــوب والــی بازیکــن فــولاد، شــرایط تیمــش را بســیار خــوب توصیــف 
می کند.»امســال 6-5 بازیکــن بــا کیفیــت بــا دســتور کادرفنــی بــه تیم 
اضافه شــدند و فکر می کنم می تواننــد به تیم کمک کننــد. به هرحال 
شــرایط این فصل فولاد فرق می کند. ازاول فصل تمرینات وهمچنین 
اردوی خوبی در تهران پشــت سرگذاشــتیم. خدا را شکرهمه چیزعالی 

است.«

ایوب والی کریم اسلامی

همه چیزعالی استسرمربی نساجی او را می خواهد

فرشــید اســماعیلی درروزبیســت و پنجــم تیرمــاه بــه طور رســمی بــه فولاد 
پیوســت امــا در جریــان بــازی تدارکاتــی مقابــل الشــحانیه بــا مصدومیــت 
مواجــه شــد. درابتــدا میــزان دقیــق مصدومیت ایــن بازیکن روشــن نبود؛ 
امــا بعــد از کاهش تــورم پای این بازیکن، وضعیــت و MRI  مصدومیت او 
از ناحیــه ربــاط صلیبــی تأییــد شــد. بــا ایــن اوصاف احتمــالاً او تا شــش ماه 

آینــده نمــی توانــد به میــدان برود.

فرشید اسماعیلی

دوری 6 ماهه

محمـــد ربیعـــی ســـرمربی مـــس 
رفســـنجان درمـــورد قرعـــه کشـــی 
فصـــل جدید لیـــگ برتـــر و برگزاری 
دربـــی کرمـــان درهفتـــه دوم مـــی 
گویـــد:» در دوهفتـــه اول بـــا دو تیم 
خـــوب مســـابقات بـــازی داریـــم. 
ســـال های گذشـــته هم هفته های 
اول مقداری بازی هایمان ســـنگین 
بـــود. گل گهرومـــس رفســـنجان 
پشـــت ســـرهم به لیگ برترآمدند. 
گل گهـــر یـــک ســـال زودترازمـــس 
رفســـنجان بـــه لیـــگ برتـــر رســـید 
وارتبـــاط خیلـــی خوبی هـــم بین دو 
باشگاه برقرار است. استاد ما امیر 
قلعه نویـــی هـــم هدایـــت آن تیم را 
برعهـــده دارد. به همین خاطر فکر 
می کنم بـــازی جذابـــی خواهد بود. 
اســـتان کرمان با ســـه تیم توانسته 
بخـــش خوبـــی از فوتبـــال کشـــور را 
دربـــر بگیـــرد. تیم های این اســـتان 
می توانند تنور مسابقات لیگ برتر 

را داغ کننـــد.«
او بـــا اشـــاره بـــه فعالیـــت نقـــل و 
یـــن طـــور  ا لاتـــی تیمـــش  نتقا ا
می گویـــد:» جـــزو تیم هایـــی بودیم 
کـــه حـــدود 70 درصـــد از ســـازمان 
ســـال گذشـــته را حفـــظ کردیـــم. 
گاه  تغییراتـــی داشـــتیم و ناخـــودآ
تعـــدادی بازیکـــن هـــم از دســـت 
دادیـــم کـــه بـــه جـــای آن بازیکـــن 
گرفتیـــم. بایـــد در بخـــش دفاعـــی 
و پســـت دروازه بـــان تغییـــر ایجـــاد 
می کردیـــم. دراین بخـــش بازیکن 
گرفتیم. بازیکنانی را هم از دســـت 
دادیـــم؛ مثـــل مجیـــد علیـــاری کـــه 
جای آن ها بازیکن گرفتیم. شـــاید 
لیســـت ابتدایی نشد اما در نهایت 
تـــاش کردیم با توجه بـــه نیازهای 
تیـــم و افکاری کـــه داشـــتم، تیم را 
ترمیـــم کنیـــم.« ربیعـــی برایـــن باور 
اســـت کـــه هشـــت تیـــم در فصـــل 
جدید مدعـــی خواهند بود:»هویت 
جدیـــدی را بـــرای مـــس رفســـنجان 
ایجـــاد کردیـــم. به عنـــوان تیمی که 
دو ســـال در لیگ برتر حضور داشته 
توانست خودش را سال گذشته به 
جمع 6 تیم برســـاند. این اتفاق یک 
دســـتاورد اســـت و بایـــد آن را حفظ 
کرد. لیگ بیســـت و دوم هیجانی تر 
از فصل های قبل اســـت. با توجه به 
ظرفیـــت تیم هایی که خودشـــان را 
آماده مســـابقات کرده انـــد، حداقل 
8 تیـــم را در رقابـــت بـــالای جـــدول 

می بینـــم.«

نســـاجی کـــه بـــا ایجـــاد تغییـــرات 
گســـترده، حـــالا بـــه تیمـــی نـــو و تازه 
تبدیـــل شـــده، مشـــخصاً بـــه دنبـــال 
موفقیت اســـت. مدیران این باشگاه 
بـــا حمید مطهری که یکـــی از مربیان 
مدعی ســـال های اخیـــر فوتبال ایران 
به شمار می رود، وارد دایره همکاری 
شـــده اند تا موفقیت های نســـاجی را 
تکـــرار کنند. آنها امیدوار بودند اولین 
بـــازی سنگین شـــان قبـــل از شـــروع 
لیگ، حضور در ســـوپرجام و جنگ با 
اســـتقال بر ســـر قهرمانی باشد ولی 
به گفته سهیل مهدی رئیس کمیته 
مســـابقات ســـازمان لیگ، این دیدار 
بـــه بعـــد از جـــام جهانی موکول شـــد 
تـــا نســـاجی ها منتظر آینده باشـــند.

رحمتی: از ابتدا 
می خواهیم 

قوی و محکم 
باشیم

آلومینیوم اراک درهفته اول لیگ برتر میزبان 
هوادار خواهد بود.آن ها دردیداری تدارکاتی 
برابرخیبرخرم آباد قرار گرفتند تا مهدی 
رحمتی در فاصله دو هفته تا آغاز لیگ برتر 

شاگردان خود را محک بزند.
مهدی رحمتی سرمربی آلومینیوم درباره 
شرایط تیمش می گوید:»خدا را شکراز روزی 
که برنامه را به باشگاه داده ایم طبق همان 
برنامه 6 هفته ای پیش می رویم و امروز هم 
یک بازی دوستانه با خیبر داشتیم؛ از آقای 
کمالوند، تیم و مجموعه شان تشکر می کنم 
که قبول زحمت کردند و تا اینجا آمدند. 
فردا به تهران می رویم و چهاربازی متوالی 

در تهران داریم. شرایط خوبی داریم و همه 
بچه ها با جان و دل و تمرکز، تمرین می کنند. 
ان شاءالله تا شروع بازی ها سعی می کنیم به 

شرایط ایده آلی برسیم.«
او با اشاره به جذب بازیکنان خارجی و مطرح 
شدن نام های مختلف این طور می گوید:» 
شنیده ها زیاد است. ما درخواست بیش از 
10 بازیکن را زدیم که کارهای ویزایشان انجام 
شود و بیایند که زمان را از دست ندهیم و 
بتوانیم به جمع بندی برسیم. نامه ها را درابتدا 
زدیم اما هنوز شرایط ویزایی دو بازیکنی که 
می خواستیم، مهیا نشده است. ان شاءالله 
بزودی این اتفاق رخ می دهد و ظرف4-3 روز 

آینده دو بازیکنی که مدنظر ما هستند اضافه 
می شوند. این بازیکنان هم مهاجم هستند و 

هم وینگر؛ چند کاره هستند.«
سرمربی آلومینیوم در واکنش به اینکه قرعه 
متعادلی به این تیم خورده که به صورت 
متوالی وهمچنین درهفته های اول با تیم های 
مدعی بازی ندارند، این طور می گوید: 
»می شود به من بگویید آیا در فوتبال ایران 
تیمی هست که مدعی نباشد؟پارسال هم 
همین شرایط بود وهمین اتفاقات رخ داد؛ 
6 تیم بالای جدول خیلی هزینه کرده بودند 
و بقیه تیم ها به نسبت متعادل. نظرمن 
این است که بازی آسانی وجود ندارد وهمه 

بازی ها سخت است. تیم ما هم امسال 
به لحاظ بازیکن خیلی خوب بسته شده و 
جوان شده است؛ من از این بازیکنانی که 
به تیم اضافه شده اند لذت می برم. همه 
بازی ها سخت است و سعی می کنیم از ابتدا 
با قدرت مقابل همه تیم ها قوی و محکم 

ظاهر شویم.«
او خیلی امیدوار است که ورزشگاه خانگی 
شان برای میزبانی دراولین بازی آماده شود.» 
طبق صحبت هایی که با آقای رجاییان کردم 
ایشان پیگیر هستند و خودشان بالای سر 
کارهستند؛ به ما گفتند که استادیوم به بازی 

اول می رسد و ان شاءالله  که برسد. «

بازیکنان سطح بالا کیفیت لیگ را افزایش می دهند

رسول کربکندی: رسانه ای شدن 
تصمیم کمیته فنی اشتباه بود

شرایط ذوب آهن برای لیگ پیش رو 
را چگونه ارزیابی می کنید، آیا آنها 

می توانند به موفقیت برسند؟
بایـــد دیـــد منظـــور از موفقیـــت چیســـت. 
اگـــر منظـــور شـــما از موفقیـــت قهرمانـــی 
ــان  ــهمیه لیـــگ قهرمانـ ــا کســـب سـ یـ
ــه فعالیـــت  ــه بـ ــه باتوجـ ــیا اســـت کـ آسـ
نقـــل و انتقالاتـــی تیم هـــای دیگـــر ماننـــد 
ــپاهان،  ــپولیس، سـ ــتقال، پرسـ اسـ
فـــولاد و حتـــی گل گهـــر بســـیار ســـخت 
اســـت امـــا گاندوهـــا پتانســـیل حضـــور 
در رتبه هـــای پنجـــم تـــا دهـــم را دارنـــد. 
بـــل پیش بینـــی  ــال غیرقا تبـ ــا فو مـ ا
اســـت و بایـــد دیـــد ذوب آهـــن بـــا شـــروع 

ــرد. ــه نتایجـــی می گیـ ــابقات چـ مسـ
باتوجه به ستاره هایی که به لیگ 

ایران اضافه شدند، یکی از بهترین 
دوره های تاریخ لیگ برتر را شاهد 

خواهیم بود. نظر شما چیست؟
ــق  ــوع موافـ ــا ایـــن موضـ ــد بـ صددرصـ
ــور بازیکـــن  ــه حضـ هســـت م. چراکـ
ســـطح بـــالا، باعـــث بالارفتـــن کیفیـــت 
ــه  گرچـ ا  . د ــو ــا می شـ مـ بقات  ــا مسـ
ـــی چهـــار  ـــان باکیفیـــت در ســـه ال بازیکن
تیـــم حضـــور دارنـــد و سیســـتم فقیـــر و 
ــود.  ــا می شـ غنـــی در لیـــگ حکم فرمـ
ــتان،  ــولاد خوزسـ ــد فـ تیم هایـــی ماننـ
ــپولیس و  ــتقال، پرسـ ــپاهان، اسـ سـ
حتـــی گل گهـــر ســـیرجان بـــا بودجه هـــای 
ــا در  ــد امـ ــرمایه گذاری کردنـ ــاد سـ زیـ
لیـــگ مـــا ســـه دســـته تیم وجـــود دارد که 
بـــه ترتیـــب رتبـــه هرچـــه پایین تـــر می رود 
ــود و  ــوم نزدیـــک می شـ ــه ســـطح سـ بـ
ــی  ــوم وضعیـــت مالـ ــای رده سـ تیم هـ

ــد. خوبـــی ندارنـ
آیا داشتن ستاره و سرمربی خوب 

می تواند موفقیت سپاهان را 
تضمین کند؟

در فوتبـــال هیـــچ چیـــزی قطعی نیســـت. 
ــپاهان  ــم سـ ــته هـ ــال گذشـ طـــی دو سـ
تیمـــی بـــا ســـتاره های متعـــدد و بـــدون 
مشـــکل مالـــی داشـــت امـــا بـــه قهرمانـــی 
نرســـید. همان طـــور کـــه گفتـــم دربـــاره 
ــرد  ــی کـ ــوان پیش بینـ ــال نمی تـ فوتبـ
امـــا ســـپاهان پتانســـیل قهرمانـــی لیـــگ 

ــر را دارد. برتـ

باتوجه به نقل و انتقالات انجام 
شده، چه تیم هایی شانس 

قهرمانی هستند؟
ــپولیس،  ــم پرسـ ر تیـ ــا ــا الان چهـ تـ
ــه  ــولاد باتوجـ ــپاهان و فـ ــتقال، سـ اسـ
ــانس های  ــالات شـ نتقـ ــل و ا ــه نقـ بـ
ــد  ــا بایـ ــتند. امـ اصلـــی قهرمانـــی هسـ
ـــا ببینیـــم کـــدام  مســـابقات آغـــاز شـــود ت
تیـــم از بازیکنانـــش بهتـــر بهـــره می بـــرد و 
چقـــدر زمـــان نیـــاز اســـت تـــا دو ســـرمربی 
خارجی اســـتقال و ســـپاهان به فوتبال 
ایـــران اشـــراف پیـــدا کننـــد. بنابرایـــن از 
ــی  ــه تیم هایـ ــوان گفـــت چـ الان نمی تـ
ــوع ایـــن  ــا در مجمـ ــد امـ ــانس دارنـ شـ
نـــی  ــانس های قهرما ــم شـ ر تیـ ــا چهـ

. ــتند هسـ
با ابقای اسکوچیچ توسط هیأت 

رئیسه و وتو کردن نظر کمیته فنی 
موافق هستید؟

اگـــر کمیتـــه فنـــی جلســـه ای می گـــذارد، 
نبایـــد تصمیـــم آن رســـانه ای شـــود. زیـــرا 
تصمیـــم تصویـــب شـــده کمیتـــه فنـــی 
ــا  ــرود و آنهـ ــر بـ ــع بالاتـ ــه مراجـ ــد بـ بایـ
ــانه ای  ــر مـــن رسـ ــد. از نظـ ــر بدهنـ نظـ
ــه  ــی ایـــن کمیتـ ــم داخلـ شـــدن تصمیـ
اشـــتباه بـــود. حـــالا کـــه هیـــأت رئیســـه 
ــرای  ــرده اســـت، بـ ــو کـ ــم را وتـ تصمیـ
کمیتـــه فنـــی هـــم مقبـــول نیســـت. آنهـــا 
ــد.  ــه ای را رعایـــت نکردنـ ــول حرفـ اصـ
اگـــر تصمیمـــی گرفتـــه شـــده بـــود بایـــد 
ــر می رفـــت و پـــس  ــع بالاتـ ــه مراجـ بـ
ــانه ای  ــه رسـ ــأت رئیسـ از تصویـــب هیـ
می شـــد. از طرفـــی دیگـــر نحـــوه برخـــورد 
ـــود و کمیتـــه  ـــا اســـکوچیچ حرفـــه ای نب ب
فنـــی بایـــد جلســـه ای بـــا حضـــور او برگـــزار 
می کـــرد و پـــس از شـــنیدن صحبت هـــا 
ــام  ــرای جـ ــای اســـکوچیچ بـ و برنامه هـ
جهانـــی، در صـــورت عـــدم قانـــع شـــدن 
عـــام  و و ا ــاری ا ــه برکنـ ــم بـ تصمیـ
ــه  ــه بـ نـ ــورت محرما ــان به صـ نظرشـ

ــد. ــر می گرفتنـ ــع بالاتـ مراجـ
از نظر شما رسانه ای شدن تصمیم 

کمیته فنی اشتباه بود.
بلـــه چـــرا کـــه وظیفـــه آن کمیتـــه اجرایـــی 
ــان را  ــر خودشـ ــد نظـ ــا بایـ نیســـت. آنهـ
ــد و پـــس از  ــر می داننـ ــع بالاتـ ــه مراجـ بـ

ــد. ــانه ای می شـ تصویـــب رسـ
نظرتان درباره ابقای اسکوچیچ 

چیست؟

تیـــم ملـــی فوتبـــال ایـــران قـــرار نیســـت 
ــه  ــود بلکـ ــام جهانـــی شـ ــان جـ قهرمـ
آرزوی مـــردم صعـــود ایـــن تیـــم از مرحله 
گروهـــی بـــه مرحلـــه حذفـــی اســـت. بایـــد 
ـــه  ـــن بحث هـــای ب توجـــه داشـــت کـــه ای
وجـــود آمـــده پیرامون آینده اســـکوچیچ 
در تیـــم ملـــی باعث مخالفـــت بازیکنان 
و ایجـــاد دودســـتگی در تیـــم شـــد. مـــن 
ــا  ــکو دارم امـ ــه اسـ ــی بـ ــم انتقاداتـ هـ

الان فرصتـــی بـــرای تغییـــر ســـرمربی 

ــای او در ایـــن  ــن ابقـ ــم. بنابرایـ نداریـ
مـــدت صحیح تریـــن تصمیـــم ممکـــن 

ــود. بـ
باتوجه به اتفاقاتی که رخ داده، 
فکر می کنید شرایط اردوی تیم 

ملی مثل قبل باشد؟

ــه داشـــت؛  ــه توجـ ــه یـــک نکتـ ــد بـ بایـ
ــرای  ــته بـ ــان در ایـــن رشـ ــده بازیکنـ آینـ
ـــان  خودشـــان هـــم مهـــم اســـت. بازیکن
ـــا انجـــام بازی هـــای درخشـــان در جـــام  ب
ـــه خودشـــان جلـــب  ـــی نگاه هـــا را ب جهان
می کننـــد. بنابرایـــن بازیکنـــان تیـــم ملـــی 
ــم کاری  ــان کـ ــر آینـــده خودشـ ــه خاطـ بـ

ــد. نمی کننـ

تیم ملی فوتبال 
ایران قرار نیست 

قهرمان جام جهانی 
شود بلکه آرزوی 

مردم صعود این تیم 
از مرحله گروهی به 
مرحله حذفی است. 

باید توجه داشت 
که این بحث های به 
وجود آمده پیرامون 

آینده اسکوچیچ 
در تیم ملی باعث 

مخالفت بازیکنان و 
ایجاد دودستگی در 

تیم شد

امیررضا همایون
روزنامه نگار

رسول کربکندی یکی از پیشکسوتان نام آشنای فوتبال ایران و اصفهان بر این باور است که ذوب آهن پتانسیل حضور در رتبه های پنجم تا دهم، بیست و دومین دوره لیگ برتر را دارد.


